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Αθήνα 4 Μαρτίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Η πολυετής άρνηση μετεγκατάστασης της 3η ΔΥΠΕ από 

μισθωμένο σε αναβαθμισμένο δημόσιο κτίριο προκαλεί αλόγιστη 

κατασπατάληση δημοσίου χρήματος » 

 

Η Διοίκηση της 3η Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας στεγάζεται σε κτίριο 

στην πόλη της Θεσσαλονίκης από την έναρξη λειτουργίας της, το 2001.    

Πρόκειται για κτίριο επί της οδού Αριστοτέλους 16, στο οποίο μισθώνονται 

χώροι γραφείων επιφάνειας περίπου 715 τετραγωνικών μέτρων. Από το 2002 

μέχρι και τον Αύγουστο του 2019, το κόστος ενοικίασης είχε ανέλθει στο 

ιλιγγιώδες ποσό των 2.660.405 ευρώ εις βάρος του ελληνικού δημοσίου.  

 

Πέραν του ζημιογόνου για το Δημόσιο κόστους μίσθωσης, τα γραφεία που 

εκμισθώνονται για τη λειτουργία της Διοίκησης της 3ης ΥΠΕ, η οποία 

στελεχώνεται με περισσότερους από 100 υπαλλήλους, είναι χώροι άλλοι 

στενοί, άλλοι με ελλιπή αερισμό, και άλλοι χωρίς φυσικό φωτισμό με μικρό 

ζωτικό χώρο εργασίας, διαμορφώνοντας ασφυκτικές συνθήκες για το 

προσωπικό και τους συναλλασσόμενους με την υπηρεσία.  

 

Με γνώμονα τη μείωση των δαπανών του Δημοσίου, την αξιοποίηση της 

δημόσιας περιουσίας και την εξεύρεση κατάλληλων και λειτουργικών 

εργασιακών χώρων για τους εργαζόμενους, η Διοίκηση της 3ης ΥΠΕ κατά την 
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περίοδο 2016 – 2019 σχεδίασε, προγραμμάτισε και έθεσε σε υλοποίηση τη 

μετεγκατάσταση της υπηρεσίας σε νέα, κατάλληλα και λειτουργικά κτίρια 

κυριότητας του Δημόσιου. Με μια σειρά συστηματικών ενεργειών και με τήρηση 

όλων των προβλεπόμενων νόμιμων διαδικασιών, εξασφαλίστηκαν για την 

κεντρική υπηρεσία Διοίκησης της 3ης ΥΠΕ ευρύχωροι, αξιοπρεπείς, 

διαρρυθμισμένοι χώροι εργασίας με άνετους, πολλαπλούς βοηθητικούς και 

κοινόχρηστους χώρους καθώς και άπλετο φυσικό φως σε ένα δημόσιο κτίριο 

ενεργειακά αναβαθμισμένο. Ο προγραμματισμός περιλάμβανε να στεγαστεί η 

υπηρεσία σε κτίριο τεσσάρων ορόφων με υπόγειο, συνολικής επιφάνειας 1130 

τετραγωνικών μέτρων, ιδιοκτησίας του Δημοσίου, επί της οδού Μαβίλη και 

Πηνειού, στο κέντρο της Θεσσαλονίκης.   

 

Το έργο της μετεγκατάστασης των κεντρικών υπηρεσιών της 3ης ΥΠΕ  σε  

χώρους και κτίρια ιδιοκτησίας του Δημοσίου, βασίστηκε σε αρμοδίως 

εκπονηθείσα (από την Τεχνική Υπηρεσία της 3ης ΥΠΕ) μελέτη, εγκρίθηκε από 

το Υπουργείο Υγείας και την Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας και 

χρηματοδοτήθηκε με πόρους του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων 

(2018).  

  

Παρότι είχε δρομολογηθεί από τις αρχές του 2019 η μετεγκατάσταση της 

υπηρεσίας με όλες τις νόμιμες διαδικασίες για ομαλή μεταφορά, η νέα Διοίκηση 

που όρισε η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας και ανέλαβε τον Οκτώβριο του 

2019, έσπευσε να ακυρώσει τη συμφωνία λύσης του μισθίου καθώς και όλες 

τις αποφάσεις που αφορούσαν τη μετεγκατάσταση της Υπηρεσίας. Έτσι, πέντε 

χρόνια μετά και μέχρι σήμερα η 3η ΥΠΕ εξακολουθεί να στεγάζεται στο 

ανεπαρκές και ακατάλληλο ενοικιαζόμενο κτίριο της οδού Αριστοτέλους 16 

επιβαρύνοντας το Κράτος με υπέρογκα έξοδα ενοικίου. 

 

Επειδή στην έννοια του δημοσίου συμφέροντος συμπεριλαμβάνεται η 

επιδίωξη αξιοποίησης της δημόσιας περιουσίας προς το σκοπό της 

εξοικονόμησης δημόσιων πόρων και της μείωσης περιττών δαπανών,  
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Επειδή το μισθωμένο κτίριο δεν εξασφαλίζει αξιοπρεπείς ούτε κατάλληλες 

συνθήκες για τους περισσότερους από 100 εργαζόμενους και τους 

συναλασσόμενους με αυτούς 

 

Επειδή σύμφωνα με την εκπονηθείσα μελέτη, ο διαθέσιμος καθαρός 

εργασιακός χώρος στο δημόσιο κτίριο γραφείων αυξάνεται συνολικά κατά 41% 

για το σύνολο των Διευθύνσεων,  

 

Επειδή με τη μεταφορά της Υπηρεσίας δίνεται η δυνατότητα επέκτασης των 

λειτουργιών της με την παροχή επιπλέον χώρων στέγασης προσωπικού για 

την κάλυψη νέων αναγκών,  

 

Επειδή με τη μετεγκατάσταση στο δημόσιο κτίριο που βρίσκεται σε κεντρικό 

σημείο οι εργαζόμενοι δεν επιβαρύνονται από αλλαγές στις μετακινήσεις τους,  

 

 

Eρωτάται ο αρμόδιος Υπουργός  

 

1. Για ποιους λόγους η Διοίκηση της 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας 

Μακεδονίας εξακολουθεί να στεγάζεται σε μισθωμένα γραφεία και 

δεν έχει μεταστεγασθεί στους αναβαθμισμένους χώρους 

ιδιοκτησίας του Δημοσίου; 

 

2. Ποια θα είναι η προβλεπόμενη μελλοντική χρήση του 

αναδιαμορφωμένου δημόσιου κτιρίου; Υπάρχει πρόθεση 

μεταστέγασης των υπηρεσιών και υπαλλήλων της 3ης ΔΥΠΕ σε 

αυτό;  

 

3. Ποιο είναι το τρέχον μηνιαίο κόστος ενοικίασης των γραφείων 

όπου στεγάζεται ακόμη σήμερα η 3η ΔΥΠΕ στην οδό Αριστοτέλους 

16, το οποίο επιβαρύνει αδικαιολόγητα τον κρατικό 

προϋπολογισμό; Ποια είναι η νέα χρονική διάρκεια μίσθωσης των 

γραφείων υπό ποιους όρους και με ποιο τρόπο προέκυψε το ποσό 

του μισθώματος; 
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Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Παππάς Πέτρος  

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 

 

Δούρου Ειρήνη 

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

 

Ηλιόπουλος Όθων 

 

Θρασκιά Ουρανία 

 

Κασιμάτη Νίνα 

 

Λινού Αθηνά 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 
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Πούλου Παναγιού 

 

Χρηστίδου Ραλλία 




